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Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ  MAASTRICHT 

 
Maastricht, 5 december 2022 

 
Betreft: Schriftelijke vragen van Liberale Partij Maastricht inzake capaciteit handhaving fietsen. 

 
Geacht college, 

 
In de vorige periode heeft de gemeenteraad ingezet om inhuur van personeel zoveel mogelijk terug te 
dringen. De Liberale partij Maastricht zette samen met de PvdA in op het fors terugdringen van de inhuur. 
Er werden diverse moties ingediend en de laatste motie die werd aangenomen, was goed voor 2 miljoen 
euro bezuiniging op de inhuur. Maar beide partijen gaven toen al aan dat het hier niet bij moest blijven; 
dat het slechts een eerste stap was.  
De Liberale Partij Maastricht heeft steeds aangegeven dat er geïnvesteerd moet worden in ons eigen 
personeel en bij krapte ingezet moet worden op het vast in dienst nemen van extra personeel. Dat maakt 
de organisatie ook steviger. Bovendien kost inhuur enorm veel geld en kun je geen expertise opbouwen. 
Op 8 november werd de begroting vastgesteld en werd bepaald dat de handhaving voor de fietsen van 5 
naar 7 wordt uitgebreid.  
In de profielschets voor de nieuwe burgemeester wordt het gebrek aan handhaving/capaciteit nog eens 
onderstreept als een taak waar de nieuwe burgemeester de schouders onder moet gaan zetten om de 
stad leefbaar te maken. 
 
De handhavers m.b.t. de fietsen staat een enorme klus te wachten, want het wildstallen is een enorm 
probleem geworden. Daarom is uitbreiding van 5 naar 7 handhavers wel het minste. Belangrijk is ook dat 
deze mensen een vaste aanstelling krijgen, wilt u ze behouden voor de gemeente Maastricht.  U heeft al 
aangegeven dat het moeilijk is de capaciteit op orde te krijgen, maar daarvoor zijn natuurlijk wel vaste 
aanstellingen nodig, anders lopen de mensen weg.  
Dus stellen we u de volgende vragen om te weten te komen hoe serieus u de aanpak van het 
fietsenprobleem neemt. 

1. Hoeveel van de zeven handhavers voor de fietsen hebben of krijgen bij aanstelling een vaste 
aanstelling? 

2. Indien u geen vaste aanstelling biedt, denkt u dan werkelijk dat het personeel blijft, of neemt 
u op de koop toe dat ze bij andere gemeenten gaan solliciteren, die wel een vaste 
dienstbetrekking aanbieden? 

3. Indien u geen vaste aanstelling biedt, denkt u dan werkelijk dat de zware taak - die eigenlijk 
alleen een vaste formatie kan volbrengen en waar continuïteit gewaarborgd moet worden 
i.v.m. expertise en die een relatie opbouwt met de betrokken partijen zoals de universiteit 
(die ook haar verantwoordelijkheid moet gaan nemen), gedupeerde bewoners en 
ondernemers – volbracht kan worden? 
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4. Neemt u de opdracht van de Raad wel voldoende serieus om de handhaving op de fietsen-
ellende in de stad in zijn kracht te zetten, indien u niet zorgt voor een vaste capaciteit met 
expertise die effectief handhaaft en die minimaal nodig is, maar geen vaste aanstelling wilt 
geven?  

 
Met vriendelijke groet, 
 

Kitty Nuyts 

Liberale Partij Maastricht 


